

國際佛光會 2018 年協會督導委員會改選

依據本會督導委員會改選辦法規定，各協會已成立督導委員會督導長、副督導長任期屆滿，應於進行改選聘任。

- 一、督導長、副督導長由督導委員會督導互選產生，一年一聘，督導長連選得連任乙次，副督導長可連任之。
- 二、督導委員會應於 2018 年 10 月、11 月前舉行督導長、副督導長改選；改選後於十五日之內將名冊（附件 6）及會議紀錄遞交世界總會秘書處備查存檔，並於 12 月底前完成會務移交手續，2019 年 1 月 1 日起開始執行職務。敬請參照辦理。

洲 別	協 會 名 稱
東北亞	1.東京協會
	2.香港協會
	3.澳門協會
東南亞	1.曼谷協會
	2.新加坡協會
	3.馬來西亞協會
	4.馬來西亞南馬協會
	5.馬來西亞沙巴協會
美 西	1.洛杉磯協會
	2.溫哥華協會
美 東	1.多倫多協會
歐 洲	1. 倫敦協會
	2. 法國巴黎協會
大洋洲	1.雪梨協會
	2.昆士蘭協會
	3.墨爾本協會
	4.西澳協會
	5.紐西蘭北島協會

2018 BLIA Chapter Elder Advisor Committee Re-Election

Stipulated by the Charter and Bylaws of BLIA, the Elder Advisor General and Vice Elder Advisors General of Elder Advisor Committees established by chapters are due to complete this year and they should conduct re-elections.

1. Elder Advisor General and Vice Elder Advisor General are elected by members of the Elder Advisor Committee for a one-year term. Elder Advisor General can continue to serve on being re-elected once, the same goes for Vice Elder Advisor General.
2. Elder Advisor Committee should conduct re-election for Elder Advisor General and Vice Elder Advisor General before October/November 2018. After re-election, name list (Attachment 6) of the newly elected officers and records of meeting should be submitted within 15 days to the World Headquarter Secretariat Office for filing. Handing-over of the positions and charges should be completed before end of December and begin assuming duties of the positions from January 1, 2019. Please proceed according to the guidelines attached.

Continent	Name of Chapter
North East Asia	1. BLIA Tokyo
	2. BLIA Hong Kong
	3. BLIA Macau
South East Asia	1. BLIA Bangkok
	2. BLIA Singapore
	3. BLIA Malaysia
	4. BLIA South Malaysia
	5. BLIA Sabah, Malaysia
East America	1. BLIA Los Angeles
	2. BLIA Vancouver
West America	1. BLIA Toronto
Europe	1. BLIA London
	2. BLIA Paris
Oceania	1. BLIA Sydney
	2. BLIA Queensland
	3. BLIA Melbourne
	4. BLIA Western Australia
	5. BLIA North Island, New Zealand